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Protokół Nr LII/2023 

z obrad LII sesji Rady Gminy Bądkowo 

z dnia 12 października 2023 roku 

 

Obrady rozpoczęto o godzinie 8:30, zakończono o godzinie 9:20 

 

Porządek LII sesji Rady Gminy Bądkowo: 

1. Otwarcie LII sesji Rady Gminy Bądkowo i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Bądkowo na rok 2023 

a) dyskusja, 

a) podjęcie uchwały 

4. Przedstawienie projektu uchwały zmieniającej uchwałę NR L/365/2023 Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 23 sierpnia 2023 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 

formie dotacji na rzecz Powiatu Aleksandrowskiego 

a) dyskusja, 

b) podjęcie uchwały 

5. Wolne wnioski i zapytania. 

6. Zakończenie obrad LII  sesji Rady Gminy Bądkowo. 

 

 

Zestawienie podjętych uchwał 

• Uchwała nr LII/380/2023 w sprawie  zmiany uchwały budżetowej Gminy Bądkowo na 

2023 rok 

• Uchwała nr LII/381/2023 zmieniającej uchwałę NR L/365/2023 Rady Gminy Bądkowo 

z dnia 23 sierpnia 2023 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji 

na rzecz Powiatu Aleksandrowskiego 
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W sesji uczestniczyli radni i sołtysi  według list obecności. Lista obecności radnych i sołtysów 

stanowi załącznik nr 1 i nr 2 do niniejszego protokołu.  

W posiedzeniu sesji uczestniczyli również zaproszeni goście według listy obecności – załącznik 

nr 3 do protokołu.  

Ad.1 

Przewodnicząca Rady Gminy Bądkowo Pani Elżbieta Figas dokonała otwarcia LII sesji Rady 

Gminy Bądkowo przywitała wszystkich obecnych radnych, Wójta Gminy, Skarbnika Gminy, 

Sekretarza Gminy, sołtysów, pracowników obsługujących sesję oraz osoby oglądające 

transmisję sesji.  

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy zwróciła się do radnych z prośbą o zalogowanie się na 

urządzeniach w celu sprawdzenia obecności, po czym stwierdziła, że ustawowy skład rady 

wynosi 15 osób, obecnych jest 8 radnych, co stanowi pełne quorum do podejmowania 

prawnych decyzji. 

Ad. 2 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła proponowany porządek obrad LII sesji Rady Gminy 

Bądkowo. Uwag do porządku obrad nie było. Porządek obrad został przyjęty. 

Ad. 3 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie  zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Bądkowo na 2023 rok i otworzyła dyskusję nad przedstawionym projektem 

uchwały. 

Ad. a) 

Na obrady sesji dołączył radny Pan Marek Jankowski – obecnych 9 radnych. 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że sesja dzisiejsza jest sesją nadzwyczajną i jest to związane z tym, 

że otrzymaliśmy środki z Ministerstwa Edukacji Narodowej na wypłatę nagród dla nauczycieli 

z okazji 250 rocznicy utworzenia komisji edukacji narodowej. Subwencja ta wpłynęła  

w miesiącu październik a obowiązek wypłaty nauczycielom  jest do dnia  13 października,  

w związku z tym zaszła konieczność zwołania sesji nadzwyczajnej, żeby dokonać zmian  

w budżecie gminy. Kwota  jaką otrzymaliśmy na wypłatę nagród dla nauczycieli wraz  
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z pochodnymi to 65 951,55 zł. Przy tych zmianach korzystając z okazji wprowadzono inne 

zmiany. Łącznie dochody i wydatki są zwiększane o kwotę 92 513,99 zł. i tak po tych zmianach 

łącznie dochody stanowią kwotę 31 067 981,52 zł., dochody bieżące 22 603 562,35 zł. Wydatki 

zostały zwiększone o kwotę 92 513,99 zł i po tych zmianach wielkość wydatków stanowi kwotę 

35 104 680,17 zł. Wydatki bieżące 22 892 841, 39 zł i wydatki majątkowe 87 025,00zł. 

W naszym wypadku są to również wydatki inwestycyjne i stanowią kwotę 12 211 838,78 zł,  

Jeżeli chodzi o stronę dochodów i zwiększenie o kwotę 92 513,99 zł, składają się na to zwiększa 

się dział. 600 o kwotę 15 000zł., w tym dotacji o kwotę 11 000 zł. kwota ta jest przeznaczona 

na zorganizowanie bezpłatnych przewozów mieszkańców do lokali wyborczych. Następna 

pozycja w tym samym dziale kwota 4000 zł są to kary z tytułu niewywiązania się umowy w 

terminie. Następna pozycja tj. środki na uzupełnienie dochodów gminy 65 951,55 zł. Dział 

oświata i wychowanie zwiększa się o kwotę 11 562,44 zł. i w tym wpływają środki w wysokości 

11 000zł. wpływy z usług oraz kwota 562 000,44 zł i  jest to dotacja z przeznaczeniem na zakup 

podręczników dla szkół, materiałów edukacyjnych i materiałów ćwiczeniowych. Łącznie 

wydatki też zostały zwiększone o kwotę 92 513,99zł, w tym wydatki bieżące zostały 

zwiększone o kwotę 5 488,99 zł, wydatki inwestycyjne zostały zwiększone o kwotę 87 025,00 

zł. i na tę kwotę składają się następujące pozycje: pierwsza pozycja transport wprowadza się 

dotację, którą otrzymaliśmy z budżetu państwa na zorganizowanie bezpłatnych przewozów do 

lokali wyborczych. W dziale 600 w rozdziale 614 drogi publiczne, powiatowe zmniejsza się 

łącznie  o kwotę 86 000,72 zł. w związku z otrzymaną informacją powiatu aleksandrowskiego 

Udział nasz jako pomoc finansowa przy przebudowie drogi jaką zaplanowaliśmy jest kwotą 

wyższą w związku z tym zmniejsza się o kwotę 84 025 zł. Również w tym samym dziale w 

wydatkach inwestycyjnych po zapłaceniu wszystkich faktur pozostają oszczędności w 

wysokości 2047 zł, które się zmniejsza. W drogach publicznych łącznie zwiększa się o kwotę 

28 041 zł. w tym zakup usług remontowych zmniejsza się o kwotę 53 000zł. Wydatki 

inwestycyjne zwiększa się o kwotę 81 041,00 zł. W dziale gospodarka mieszkaniowa zwiększa 

się o kwotę 60 000 zł z przeznaczeniem na zakup opału do budynków mienia komunalnego. W  

dziale bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa w rozdziale ochotnicze straże 

pożarne zwiększa się o kwotę 6353 zł. Następna pozycja tj. obsługa długu publicznego 

zwiększa się o kwotę 5000 zł. Oświata i wychowanie łącznie zwiększa się o kwotę 127 013, 99 

zł, w tym o wspomnianej subwencji na nagrodę 65 951,55 zł. i jest to na wypłatę nagród wraz 

z pochodnymi. Następna pozycja kwota 60 500 zł są to środki na wynagrodzenie osobowe 

pracowników oświaty. Dział 855. tj. rodzina zwiększa się o kwotę 1678,00 zł, również z 

przeznaczeniem na wynagrodzenie dla inspektora nadzoru. Skarbnik Gminy oznajmiła, że, po 
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przeanalizowaniu budżetu za 3 kwartały okazuje się, że środki zaplanowane na utrzymanie 

ziemi, zieleni w miastach i gminach nie zostaną w pełni wykorzystane, w  związku z tym 

zmniejsza się o kwotę 12 000,00 zł. Następna pozycja tj.  kultura i ochrona dziedzictwa 

narodowego zmniejsza się łącznie o 48 500,00 zł. W związku z tym, że dotacje celowe dla 

kościołów zostaną przekazane w roku 2024 dlatego zmniejsza się o 20 000 zł. Mieliśmy 

zaplanowane środki na opracowanie kosztorysu na modernizację naszego parku i Pan Wójt 

wynegocjował  szczególnie korzystną kwotę w związku z tym zmniejsza się tutaj środki o 28 

500 zł. Jeśli chodzi o dział kultura fizyczna, obiekty sportowe dokonuje się tylko przeniesień 

między rozdziałami i między paragrafami. Zmniejsza się środki na zakup materiałów i 

wyposażenia o kwotę 8000zł. Zwiększa się środki na  zakup usług pozostałych o kwotę 8000zł.  

z przeznaczeniem na wymianę lamp na stadionie sportowym. Zadania inwestycyjne mają 

odzwierciedlenie w załączniku nr 3 i jest to odzwierciedlenie przedstawionych wydatków.  W 

dziale 600 dokonywane są zmiany zwiększone  łącznie o kwotę 78 994 zł. Największą pozycją 

są środki przeznaczone na przebudowę drogi gminnej w miejscowości Jaranowo o długości 

999,39 m. jest to tzw. Łącznik H. kwota 219 861 zł. Jeśli chodzi o drogę przebudowa drogi 

gminnej w miejscowości Zieleniec to już została podpisana umowa i środki przeznaczone na 

ten cel zmniejsza się o kwotę 138 820 zł. Przy załączniku nr 2 wydatków jest to zwiększenie 

dla inspektora nadzoru w dziale  ochotnicze straże pożarne. Jeśli chodzi o dział 600 rozdział 

695 zwiększenie o kwotę 13 382,00 zł.  Pozostałe załączniki są to załączniki również 

odzwierciedlające otrzymane dotacje celowe czy zmniejszenie dotacji, jakie gmina planowała 

udzielić. 

Ad. b) 

Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła głosowanie nad projektem uchwały w zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Bądkowo na 2023 rok 

W głosowaniu udział brało 9 radnych – „za” przyjęciem uchwały głosowało 9 radnych,  głosów 

„przeciwnych” nie było , głosów „wstrzymujących się” nie było– uchwała została podjęta.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie przyjęcia Uchwały NR LII/380/2023 Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 12 października 2023 roku zmiany uchwały budżetowej Gminy Bądkowo na 

2023 rok stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Ad. 4 
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Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę NR 

L/365/2023 Rady Gminy Bądkowo z dnia 23 sierpnia 2023 roku w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej w formie dotacji na rzecz Powiatu Aleksandrowskiego i ogłosiła dyskusję nad 

przedstawionym projektem uchwały. 

Ad. a) 

Dyskusji nie było. 

Ad. b) 

Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła głosowanie nad projektem uchwały zmieniającej 

uchwałę NR L/365/2023 Rady Gminy Bądkowo z dnia 23 sierpnia 2023 roku w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji na rzecz Powiatu Aleksandrowskiego. 

W głosowaniu udział brało 9 radnych – „za” przyjęciem uchwały głosowało 9 radnych,  głosów 

„przeciwnych” nie było,  głosów wstrzymujących się” nie było  – uchwała została podjęta.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie przyjęcia uchwały NR LII/381/2023 Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 12 października 2023 roku zmieniającej uchwałę NR L/365/2023 Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 23 sierpnia 2023 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie 

dotacji na rzecz Powiatu Aleksandrowskiego stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Ad. 5 

Wójt Gminy poinformował, że w dniu wczorajszym miał przyjemność odebrać  promesy 

dotyczące ósmej edycji polskiego ładu i na przyszły rok otrzymaliśmy w sumie 9 000 000zł. w 

tym prawie 6 mln. zł. na infrastrukturę drogową i 3 mln. zł na infrastrukturę społeczną. Wójt 

Gminy przypomniał również, że w naborze uzupełniającym otrzymaliśmy na zabytki tj. na 

kościół w Bądkowie 500 000,00zł i na rewitalizację parku w Łowiczku 150 000,00zł. Ostatnio 

był obecny na sesji Senator RP i Wójt Gminy podziękował mu za to. Wójt Gminy oznajmił, że 

gminy mogą uzyskać sporo pieniędzy, jeżeli dana gmina uzyska najlepszy wynik frekwencji 

udziału w wyborach w powiecie i wówczas taka gmina może otrzymać  nawet 2 500 000,00zł., 

a jeżeli przekroczy 60%  to dostanie 500 000,00zł. Wójt Gminy poinformował, że przed sesją 

został przekazany sołtysom harmonogram dowozu. Wójt Gminy oznajmił, że w ostatnich 

wyborach do Sejmu nasza gmina uzyskała 52% frekwencji, czyli dużo nie brakuje, żeby 

uzyskać 60%. Wójt Gminy odczytał apel odnośnie wzięcia udziału w wyborach, który został 

przekazany sołtysom oraz prezesom Ochotniczych Straży Pożarnych. Gminy do 20 000 

mieszkańców mogą otrzymać dodatkowe pieniądze dla kół gospodyń wiejskich lub lokalnych 
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klubów sportowych na rozwój. Już wcześniej ogłoszono konkurs bitwa o remizy, który zakłada, 

że w każdym powiecie, oprócz miast na prawach powiatu, gmina do 20 000 mieszkańców z 

największą frekwencją w wyborach do Sejmu i Senatu. otrzyma 1 000 000 zł na 

termomodernizację, remont i wyposażenie remizy strażackiej. Gminy do 20 000 mieszkańców, 

które osiągną największą frekwencję w powiecie, otrzymają ponadto 1 000 000 zł. na budżet 

obywatelski i te środki będą mogły być wykorzystanie zgodnie z wolą mieszkańców. Oprócz 

tego na dodatkowe środki mogą liczyć gminy do 20 000 mieszkańców, których frekwencja 

przekroczy 60% dana gmina otrzyma wtedy 250 000 zł na rozwój działalności kół gospodyń 

wiejskich zarejestrowanych w krajowym rejestrze kół gospodyń wiejskich, zespołów ludowych 

i orkiestr dętych, 250 000 zł dla lokalnych klubów sportowych. Łącznie gminy do 20 000 

mieszkańców z największą frekwencją będą mogły liczyć w sumie na 2,5 miliona złotych 

dodatkowego wsparcia. Wójt Gminy zwrócił się z prośbą, aby sołtysi przekazali harmonogram 

dowozu w postaci kurendy wśród mieszkańców.  W dniu wyborów będą jeździły  dwa busy. 

Sołtys wsi Wójtówka zwrócił się z pytaniem, czy osoba na wózku może też skorzystać ? 

Wójt Gminy Pan Ryszard Stępkowski oznajmił, że istnieje taka możliwość, tylko trzeba to 

wcześniej zgłosić. Transport dotyczy również osób, które mają powyżej 1,5 km. Wójt Gminy 

poprosił, aby też mieszkańcy nie popadali w skrajności. 

Radny Pan Marek Jankowski zgłosił problem drogi w kierunku Pana Pietrzaka na której są 

dziury. 

Wójt Gminy Pan Ryszard Stępkowski wyjaśnił, że bardzo długo się zastanawialiśmy w gronie 

sekretarza  i z panią skarbnik, ponieważ mieliśmy wycenę naprawy tej drogi i  okazało się, że 

ta wycena wcale nie byłaby tania. Na tę drogę na całość zrobiony jest projekt i w związku z 

tym, że na przyszły rok dostaliśmy środki zostanie zrobiony cały ten odcinek od Słupów 

Dużych do stacji oczyszczania ścieków i później dalej od Pana Cieślaka do skrzyżowania do 

pana Pietrzaka. Nie będziemy łatali i wyrzucali pieniędzy w błoto. 

Radna Pani Ewa Lewandowska podziękowała za przegłosowanie tych zmian w budżecie m.in. 

tam dotyczy drogi tzw. łącznik H. Radna a prośbę rodziców ponowiła zgłoszenie naprawy, 

założenia lub nowego monitoringu bądź naprawienia starego przy Zespole Szkolno 

przedszkolnym Bądkowie. Rodzice zgłaszali radnej wiele razy  i radna  to zgłaszała panu 

sekretarzowi. Radna stwierdziła, że jako organ prowadzący szkołę może uda nam się 

wygospodarować jakieś środki na ten cel. Ponadto radna zwróciła się z pytaniem, czy coś 

zaczęto robić w sprawie założenia zaworów w budynku komunalnym w Kwiatkowie.  
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Wójt Gminy udzielił odpowiedzi, że zawory w Kwiatkowie są wymienione wszystkie na nowe 

a  odnośnie monitoringu w szkole to  pochylimy się nad tym i porozmawia z dyrektorem szkoły, 

bo dyrektor nie zgłaszał tego problemu. 

Radna Pani Ewa Lewandowska oznajmiła, że rozmawiała dziś z dyrektorem  szkoły i przyznał, 

że rzeczywiście  monitoring nie działa. Ponadto radna  zwróciła się z pytaniem, czy  coś 

wiadomo na temat tej firmy produkującej niby te środki, AdBlue oraz czy tam jest sprawa w 

sądzie i jak to dalej wygląda? 

Wójt Gminy  poinformował, że cały czas jest sprawa w toku. Otrzymaliśmy opinię z 

państwowego Inspektoratu Ochrony Środowiska i Sanepidu o konieczności sporządzenia 

raportu i pismo wpłynęło do firmy, która jest zobowiązana chcąc rozpocząć tego typu 

działalność. Raport to jest taki obszerny dokument, który, no jak gdyby rozpatruje wszystkie 

ewentualne zagrożenia i niebezpieczeństwa związane z tego typu działalnością. O wyroku 

Naczelnego Sądu Administracyjnego nic nie wiemy. 

Radny Pan Marek Jankowski poinformował, że odnośnie suszy należy składać samemu przez 

komputer i  nie wiemy jakie stawki i czy cos będzie. 

Sekretarz Gminy Pan Jarosław Marchwiński wyjaśnił, że rolnicy indywidualnie wysyłają i 

zgłaszają susza. Najlepiej bo wysłaniu zrobić zrzut ekranu, że pismo zostało wysłane. Na adres 

e-mail przyjdzie protokół i należy śledzić e-mail. W późniejszym czasie, jeśli będą jakieś środki 

pomocowe, wtedy będzie trzeba ten protokół przekazać. 

Radna Pani Ewa Lewandowska zwróciła się z pytaniem, czy te protokoły, które były przez 

gminę sporządzane i odesłane do wojewody, to już są do odbioru? 

Sekretarz Gminy poinformował, że nie są do odbioru,  bo cały czas tutaj panie też mają 

aplikacje podobną jak rolnicy indywidualnie  i składają cały czas. Te wnioski są cały czas 

przesyłane.  

Radny Pan Roman Ciesielski stwierdził, że wszystko się ślimaczy ze względu na to, że jest to 

okres przedwyborczy.  

Sołtys wsi Kalinowiec zwróciła się z pytaniem, kiedy będzie wożony kamień na drogi? 

Wójt Gminy wyjaśnił, ze kamień jest już rozwożony. Wójt Gminy poprosił o wyrozumiałość, 

ponieważ musimy teraz przygotować i wymalować lokale wyborcze a mamy praktycznie 

półtora człowieka do pracy. 
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Radna Pani Ewa Lewandowska nawiązując do wypowiedzi pana wójta, że mamy półtora  

pracownika zaproponowała, aby wystąpić może do powiatowego urzędu pracy o zatrudnienie  

jeszcze pracowników interwencyjnych, bo pracownicy którzy są, nie są już w stanie tego 

wszystkiego wykonać, w tym rozwieść kamień,  pościnać pobocza przy drogach a do tego są 

inne  awarie.  

Sekretarz Gminy w swojej wypowiedzi zaznaczył, że trzeba pamiętać z całym szacunkiem dla 

pracowników kierowanych z urzędu pracy, że przeważnie są to pracownicy 

niewykwalifikowani, więc jeśli jest potrzebny kierowca, czy operator z uprawnieniami to 

rzadko kiedy taki pracownik jest kierowany z urzędu pracy. My bardzo cenimy pracowników, 

których mamy i w tym roku są 2 panie i  1 pan. Sekretarz Gminy zdeklarował, że zwrócimy się 

do urzędu pracy. 

Radna Pani Ewa Lewandowska poprosiła o wystąpienie do powiatowego urzędu pracy. 

Wójt Gminy oznajmił, że jeśli jest taka sugestia, to  chętnie zatrudni, ale  państwo radni muszą 

mieć świadomość, że pracownik w skali roku generuje olbrzymi koszty, bo są to koszty 

zatrudnienia wraz z pochodnymi. 

Radna Pani Ewa Lewandowska  stwierdziła, że mówimy teraz tu o zatrudnieniu w stu 

procentach przez  Urząd Gminy, ale gdyby było dofinansowanie z powiatowego urzędu pracy, 

to koszty byłoby niższe. W opinii radnej są w innych gminach pracownicy też zatrudnieni z 

urzędu pracy i mają uprawnienia. W tamtym roku mieliśmy sprzęt do sypania a u nas była 

wszędzie ślizgawka i pomimo tego, że mamy sprzęt, to nie mamy ludzi. Jeżeli nie można 

zatrudnić z  powiatowego urzędu pracy no to może jeszcze zatrudnić człowieka  przez Urząd 

Gminy, który naprawdę by te chodniki, drogi tym sprzętem sypał, bo wszędzie była ślizgawica 

na chodnikach i na drogach. 

Wójt Gminy stwierdziła, że jest to ze strony radnej duża złośliwość, bo też sypaliśmy solą, 

mamy solarkę, mamy mały ciągnik i było odśnieżane. Jesteśmy przygotowani na następną 

zimę, mamy sól z piaskiem i będziemy sobie radzić. Jakoś przez osiem sezonów daliśmy radę, 

to i teraz też damy.  

Radna Pani Ewa Lewandowska oznajmiła, że mówi o dodatkowym pracowniku, bo naprawdę 

by się przydał i sam Pan Wójt  powiedział, że mamy półtora pracownika. W zeszłym roku drogi 

gminne były jakie było i było ślisko.  



str. 9 

 

Sekretarz Gminy wyjaśnił, że w pierwszej kolejności,  jeżeli są takie warunki atmosferyczne, 

to sypiemy skrzyżowania newralgiczne, nie  patrząc na to, czy to jest nasza droga, czy nie. 

Sekretarz Gminy oznajmił, że my dbamy o chodniki i ich odśnieżanie, gdzie nie jest w naszej 

absolutnie gestii dotykanie się do chodników, bo są to chodniki, które są w zarządzie dróg 

wojewódzkich, ale są to  nasi mieszkańcy i dlatego staramy się o to dbać. Natomiast nie jest to 

w żaden sposób naszym obowiązkiem i moglibyśmy to pominąć i tylko skupić się na drogach 

gminnych. Zimą jednak trzeba dostosować też prędkość do warunków jazdy  

i trzeba liczyć się z tym, że  mieszanka soli z piaskiem nie załatwi sprawy do końca.  

Ad. 6 

Wobec zrealizowanego porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Bądkowo zamknęła 

obrady LII  sesji Rady Gminy Bądkowo. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokół sporządził:  
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Załącznik nr 4 do Protokołu nr LII/2023 z obrad LII sesji Rady 

Gminy Bądkowo z dnia 12 października 2023 roku                

4. Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Bądkowo na  rok 2023

Jestem ZA:

Jestem PRZECIW:

WSTRZYMUJE SIĘ:

GŁOSOWAŁO:

Ciesielski Roman

Figas Elżbieta

Grzegórski Piotr

Imię i nazwisko Jak głosował

ZA

ZA

ZA

nie głosował

Pasiński Henryk

Pawlak Mirosława

Pietrzak Tomasz

Hyży Adrian

Jankowski Marek

Kaszubski Roman

Kobusiński Piotr

Lewandowska Ewa

Machalski Marian

ZA

nie głosował

nie głosował

ZA

nie głosował

ZA

nie głosował

nie głosował

ZA

ZA

ZA

Sobiecka-Podlewska Agnieszka

Suchara Ryszard

Wiśniewski Ryszard
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Załącznik nr 5 do Protokołu nr LII/2023 z obrad LII sesji Rady 

Gminy Bądkowo z dnia 12 października 2023 roku                

Ciesielski Roman ZA

Figas Elżbieta ZA

Grzegórski Piotr ZA

5. Uchwała zmieniająca uchwałę NR L/365/2023 Rady Gminy Bądkowo z dnia 23 sierpnia 2023 

roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji na rzecz Powiatu 

Aleksandrowskiego

GŁOSOWAŁO:

Jestem ZA:

Jestem PRZECIW:

WSTRZYMUJE SIĘ:

Imię i nazwisko Jak głosował

Kobusiński Piotr nie głosował

Lewandowska Ewa ZA

Machalski Marian ZA

Hyży Adrian nie głosował

Jankowski Marek ZA

Kaszubski Roman nie głosował

Sobiecka-Podlewska Agnieszka nie głosował

Suchara Ryszard ZA

Wiśniewski Ryszard nie głosował

Pasiński Henryk ZA

Pawlak Mirosława ZA

Pietrzak Tomasz nie głosował


